## 永州 翊 翔 机 电设备 有 眼 公司

YONG ZHOU YI XIANG MACHINERY&EQUIPMENT LTD.



yi≫iang 翊翔机电

## XT860挖掘装载机

XT860是集挖掘装载于一体的多功能工程机械。整机布局合理紧凑、造型美观、操纵舒适方便、转弯半径小、工作性能好、性价比高等优点。它广泛用于市政、建筑、油田、水利、林场、军事工程等工程项目的施工,它可以从事挖掘、铲装、运载和平整场地等多项作业,并可对大中型企业的废料堆和废渣排除等进行灵活快捷的作业,是实现一机多用的理想机型。

XT860轮式挖掘装载机是双斗、前卸、铰接、轮胎式挖掘装载机。

- 配一拖发动机,噪音低,低排放,动力强劲,扭距储备大.
- 挖掘装载机专用定轴动力换挡变速箱,结构紧凑,传动效率高,结构刚性大,寿命长.
- 中心等距铰接式车驾,转弯半径小,机动性能好.
- 挖掘部分是箱式结构,承载能力强,强度高,稳定性好.
- 驾驶室,视野开阔,密封减振,配备空调,操作环境舒适、安全.
- 可选用四合一铲斗、破碎锤等多种机具,功能更加齐全.

XT860 is a kind of the multi-functional engineering machinery incorporating excavating and loading into an organic whole. It adopts the the complete machine is rationally distributed and compact; it is attractive in appearance; it is comfortable and convenient to handle, the turning radius is small and the cost performance is high. It is widely used in municipal administration, the construction of projects such as the building, the oil field, water conservancy, the forest farm, the military project, and so on. It also can be used in excavating, carrying and leveling and can carry on the flexible and swift homework to scrap heap and waste residue of the large and medium-sized enterprise. It is the ideal model of realizing a machine with multi-functions.

XT860 That the wheel type excavates a loader is to fight pair, unhitch in the front, articulate, tyre style excavates a loader.

- Match YTO the engine , low , low blowoff of noise , driving force forceful, twist from when reserve is big.
- •The driving force excavating loader special use fixing an axis changes the gear speed change box , structure is compact , drive is efficient , structure stiffness is big , life-span is long.
- The dyadic centre equidistance hinge joint fleet of carriage, makes turn the radius is small, the expedient function is good.
- Excavating a part is that dyadic structure of box , load support capability are strong , the intensity is tall , the stability is good.
- The driver's cab, wide vision, air-conditioning, operation environment sealing off subtraction vibrating, allocating are comfortable, safe.
- Various machines and tools such as may select and use four-in-one bucket, breaking a hammer to pieces, the function are especially all in readiness.

项目 Description		参数 Specifications	单位 Uni
整机工作质量 Working weight		8400	kg
外形尺寸(长×宽×高)Overall dimensions(L×W×H)		8100 × 2366 × 3680	mm
最高车速(前进/后退)Max.travel speed		21/21	km/h
轴距 Wheel base		2290	mm
转弯半径 Turning radius		5110	mm
轮胎规格(前/后)Tires(F/R)		16/70-20 16/70-20	
工作油泵 Working oil pump	额定压力 Rated pressure	18	Мра
	流量 Flue	150	L/min
发动机 Engine	额定功率 Rated power	60	kW
	额定转速 Rated speed	2400	r/min
	型号 Model	LR4105G90	
	型式 Modality	水冷、四缸、四冲程直喷式	
	最低燃油消耗率 Fuel consumption	224	g/Kw.h
装载装置 Loading installment	铲斗容量 Bucket capacity(heaped)	0.8~1.2	m <sup>3</sup>
	最大卸载高度 Dumping clearance	2570	mm
	最大卸载距离 Dumping reach	745	mm
挖掘装置 Excavation installment	挖斗容量 Digger capacity	0.2~0.25	m <sup>3</sup>
	最大挖掘深度 Max.digging depth	4290	mm
	最大挖掘半径 Max.digging radium	5450	mm
驱动形式_Drive type		4WD	
电气系统 Electric	系统电压 System voltage	24	V

## \_yi∞iang

www.crane-china.com 幽翔 机电

## yi ang 永州國翔和电设备有眼公司 yong zhou yi xiang machinerya e quipment ltd.

地址:湖南省长沙市五一大道韭菜园路389号华美欧大厦2013-2014室 ADD:ROOM 2013-2014, HUAMEIOU BUILDING, NO.389,

邮址(E-mail):info@crane-china.com 总机(TEL):86-731-85816117 82880555/666/777 传真(FAX):86-731-85816217 82880111

电话(TEL):86-746-8422780 8323288 传真(FAX):86-746-8420289 地址:湖南省永州市冷水滩区湘永路129号中亚家园2104室 ADD:ROOM 2104, ZHONGYA JIAYUAN, NO.129 XIANGYONG RD, LENG SHUI TAN DISTRICT, YONGZHOU, HUNAN, CHINA